
Acta de la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 2 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25. febrero . 2020

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:50

Lugar: Av. Hermanos Bou, 27 bajo

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Miembros ausentes: 

LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Vecina (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
A VV Rafalafena
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez

Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía) (*)
A VV Gumbau (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Luis Revest (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el  señor Vicepresidente se abre la sesión dando paso al  primer punto del
orden del día:

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 28 de enero de 2020.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor presidente informa en primer lugar de lo siguiente:

No se ha podido traer el informe del Plan de Emergencia del Serrallo, por razones
de protección de datos, pero en la próxima reunión del Consejo del mes de marzo asistirá
el  señor  Antonio  Costa,  responsable  de  Protección  Civil,  para  explicar  dicho  Plan  y
contestar las cuestiones que se le planteen. Figurará en un punto del orden del día.
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Vendrá un Técnico Municipal a informar sobre el tema de los contenedores de
tapa marrón y en general sobre el tema de recogida de residuos. También aparecerá en un
punto del orden del día.

Se impartirá a todas las asociaciones que lo pidan, en el Centro Urban, un curso
sobre el funcionamiento de la nueva sede electrónica del Ayuntamiento, para que puedan
sacar el máximo rendimiento a esta herramienta informática.

El  señor  presidente  informa  que  el  árbol  de  la  calle  Músico  Perfecto  Artola,
finalmente se va a replantar, pero que esperarán a que pasen las fiestas de la Magdalena.

Se  comenta  también,  algunos  de  los  asuntos  planteados  en  el  Consejo  de
17/12/2019  y  Junta  de  28/01/2020,  y  que  se  han  ido  contestando  por  los  diferentes
departamentos municipales:

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicky Amores Heredia. La señora Amores comenta en primer lugar
que  urge  pintar  el  local  de  la  asociación  de  vecinos  Rafalafena  situado  en  la  calle
Moncofar, tanto por fuera como por dentro.

En el otro local de la calle Dr. Ferrán vinieron los técnicos a hacer mediciones
para la colocación de puertas correderas, pero se ha paralizado el tema.

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN

ESTEBAN ADELL 
BOIX

pregunta qué sistema se sigue, en cuanto a la 
recogida de plásticos y papel, parece ser que hay 
dos o tres días sin recogida y se acumula en los 
contenedores y fuera de ellos; parece ser que 
muchas veces se traslada este problema todo el fin 
de semana.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

Existen 6 rutas de recogida en este distrito 
con diferentes frecuencias de recogidas, 
de 3 veces por semana o de 2 veces por 
semana.

SERGIO TOLEDO 
LLORENS

Que el agua procedente de las lluvias que se 
acumula en dos zonas concretas: Rotonda detrás 
del Palau de la Festa, y Auditorio, es un problema 
que debería solucionarse ya que entre otros 
provoca dificultad en la circulación de vehículos.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

Ambos puntos forman parte de la base de 
datos de necesidades de asfaltos para que 
sean tenidas en cuenta en futuras 
actuaciones.

MOVILIDAD
IGNACIA LORITE 
MARTINEZ

que se debería colocar una parada de bus en la 
calle Pintor Carbó, a la altura del Bulevar Vicente 
Blasco Ibáñez, en la acera del parque del 
Auditorio.

Dado que existen aparcamientos en batería 
en esa zona, no es el sitio más idóneo 
para la colocación de una parada de bus.

SANIDAD
SERGIO TOLEDO 
LLORENS

que se han detectado ratas, incluso en plena luz 
del día, en la calle Miquel Servet, frente al solar 
situado en el número 7. Parece ser que dicho 
solar da también a la calle Dr. Ferrán.

El día 03/02/2020 se llevan a cabo los 
tratamiento de desinsectación y 
desratización de la C/ Miguel Servet frente 
solar, 7 y calle Dr. Ferran. Mientras no se 
tomen medidas higiénico sanitarias en 
determinadas viviendas abandonadas no 
se va a poder solucionar el problema.

SANIDAD
LAMBERTO 
SÁNCHEZ 
MARINA

que en los meses de diciembre y enero se ha 
notado un aumento importante de cucarachas en 
el principio de la Av del Mar (entre calle 
Gobernador y calle Columbretes. Se ven las 
mencionadas cucarachas por la calle y los pisos. 
Se solicita si es posible aplicar nuevamente 
insecticida en el alcantarillado de la zona.

Se llevan a cabo tratamientos de 
desinsectación en calle Gobernador el día 
04/02/2020
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Finalmente, la señora Amores comenta el malestar que hay entre el vecindario por
el anuncio de la nueva remodelación de la avenida de Lidón.

El señor vicepresidente comenta al respecto que de momento solo se trata de una
memoria valorativa para optar a los fondos europeos con el fin de mejorar la movilidad
peatonal y ciclista. Se va a abrir un proceso de participación ciudadana para que entre
todos se pueda diseñar el proyecto definitivo para esta avenida.

Se trata de la remodelación de toda la avenida de Lledó, desde la plaza María
Agustina hasta la basílica, con la eliminación del carril de entrada de circulación y de los
estacionamientos en el  tramo comprendido entre María Agustina y la calle Rosa María
Molas, además de la ejecución de una plataforma peatonal y ciclista por la parte central de
la calle. Respecto a la distancia desde Rosa María Molas hasta la basílica del Lledó, el
proyecto contempla la ampliación del andén peatonal central existente y la ejecución de un
carril bici, manteniendo un vial en cada sentido y eliminando los aparcamientos existentes.

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra indica que en 25 m. de calle
hay diferentes tipos de alcorques. Pregunta que tipo es el que va a prevalecer. Se adjuntan
fotos.

El señor Parra comenta también que Cocemfe tiene habilitada una zona de carga
y  descarga  para  los  vehículos  de  transporte  adaptado  en  la  calle  Ciscar,  junto  a  sus
oficinas, y en muchas ocasiones estos vehículos aparcan encima de la acera, en la plaza
de Sanidad, porque la zona de carga y descarga esta ocupada por vehículos particulares
de trabajadores de Cocemfe. Habría que hacer una mayor vigilancia para que estas zonas
de estacionamiento se utilizaran correctamente y no se tuviera que aparcar encima de la
acera. Se adjuntan fotos.

Interviene  Sergio  Toledo  Llorens.  El  señor  Toledo  hace  entrega  al  señor
vicepresidente,  para  su  estudio,  de  un  proyecto  de  accesibilidad  que  ha preparado  el
AMPA del CP Bernat Artola para eliminar una zona de aparcamiento en la calle Rafalafena,
frente al colegio y crear una zona de carga y descarga.

El señor Toledo con respecto a la remodelación de la avenida de Lidón comenta
que, los vecinos no están contentos con esa posible remodelación y que no ven necesario
el cambio de esa zona. El señor Toledo opina que colocar el carril bici en esa avenida igual
sería posible sin tener que eliminar viales de circulación ni realizar demasiados cambios.

Interviene Lamberto Sánchez Marina. El señor Sánchez comenta que se debería
instalar una fuente de agua en la zona de juegos infantiles frente a la piscina Provincial.

Interviene Esteban Adell Boix. El señor Adell con relación también a la posible
renovación de la avenida de Lidón, comenta que es un caso muy parecido a la reforma que
sufrió la avenida del  Mar,  que al  principio  tuvo muchas quejas de los vecinos y ahora
parece ser se ha asimilado bastante bien, ya que se ha quitado bastante tráfico rodado.

El señor Adell pide al señor presidente que se informe a la asociación Bulevar
Vicente Blasco Ibáñez, a la mayor brevedad posible, de los actos y eventos que se van a
llevar a cabo en dicha zona del bulevar durante las próximas fiestas de la Magdalena.

Se solicita que se realice un estudio sobre el exceso de velocidad en el Bulevar
Vicente Blasco Ibáñez, sobre todo en la zona de la rotonda de los Juzgados. Ya ha habido
algún  accidente.  Ver  que  medidas  se podrían poner  en  marcha  para  la  reducción  de
posible accidentes.
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Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas y cincuenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el President
y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. febrer . 2020

Hora inici/fi: 20:00 / 20:50

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

President (Partit Socialista – PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
Veí (Partit Popular - PP)
A VV Rafalafena
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez

Regidor (VOX)
Veí (Alcaldia) (*)
A VV Gumbau (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor Vicepresident s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del
dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 28 de gener de 2020.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor president informa en primer lloc del següent:

No s'ha pogut  portar  l'informe del Pla d'Emergència del  Serrallo,  per raons de
protecció de dades, però en la pròxima reunió del Consell del mes de març assistirà el
senyor Antonio Costa, responsable de Protecció Civil, per a explicar dita Pla i contestar les
qüestions que se li plantegen. Figurarà en un punt de l'orde del dia.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
6T

5W
X9

JA
R

J7
Q

D
XX

TS
AC

XG
R

YM
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 5

 d
e 

7 



Vindrà un Tècnic  Municipal  a informar sobre el  tema dels  contenidors de tapa
marró i en general sobre el tema d'arreplega de residus. També apareixerà en un punt de
l'orde del dia.

S'impartirà a totes les associacions que ho demanen, en el Centre Urban, un curs
sobre el funcionament de la nova seu electrònica de l'Ajuntament, perquè puguen traure el
màxim rendiment a esta ferramenta informàtica.

El senyor president informa que l'arbre del carrer Músic Perfecte Artola, finalment
es va a replantar, però que esperaran que passen les festes de la Magdalena.

Es comenta també, alguns dels assumptes plantejats en el Consell de 17/12/2019
i Junta de 28/01/2020, i que s'han anat contestant pels diferents departaments municipals:

3r.- Precs i preguntes

Intervé Vicky Amores Heredia. La senyora Amores comenta en primer lloc que
urgix pintar el local de l'associació de veïns Rafalafena situat en el carrer Moncofa, tant per
fora com per dins.

En l'altre local del carrer Dr. Ferrán van vindre els tècnics a fer mesuraments per a
la col·locació de portes corredisses, però s'ha paralitzat el tema.

Finalment, la senyora Amores comenta el malestar que hi ha entre el veïnat per
l'anunci de la nova remodelació de l'avinguda de Lidón.

NOM ASSUMPTE REMÉS A CONTESTACIÓ

ESTEBAN ADELL 
BOIX

pregunta quin sistema se seguix, quant a 
l'arreplega de plàstics i paper, pareix que hi ha 
dos o tres dies sense arreplega i s'acumula en els 
contenidors i fora d'ells; pareix que moltes 
vegades es trasllada este problema tot el cap de 
setmana.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

Existixen 6 rutes d'arreplega en este 
districte amb diferents freqüències 
d'arreplegues, de 3 vegades per setmana o 
de 2 vegades per setmana.

SERGIO TOLEDO 
LLORENS

Que l'aigua procedent de les pluges que 
s'acumula en dos zones concretes: Rotonda 
darrere del Palau de la Festa, i Auditori, és un 
problema que hauria de solucionar-se ja que entre 
altres provoca dificultat en la circulació de 
vehicles.

DIRECCIÓN SS 
URBANÍSTIC. 
INFRAESTRUC 
Y SOSTENIBIL.

Ambdós punts formen part de la base de 
dades de necessitats d'asfalts perquè 
siguen tingudes en compte en futures 
actuacions.

MOVILIDAD
IGNACIA LORITE 
MARTINEZ

que s'hauria de col·locar una parada de bus en el 
carrer Pintor Carbó, a l'altura del Bulevard Vicente 
Blasco Ibáñez, en la vorera del parc de l'Auditori.

Atés que hi ha aparcaments en bateria en 
eixa zona, no és el lloc més idoni per a la 
col·locació d'una parada de bus.

SANIDAD
SERGIO TOLEDO 
LLORENS

que s'han detectat rates, inclús en plena llum del 
dia, en el carrer Miquel Servet, enfront del solar 
situat en el número 7. Pareix que dit solar dóna 
també al carrer Dr. Ferrán.

El dia 03/02/2020 es duen a terme els 
tractament de desinsectació i desratització 
de la C/ Miguel Servet front solar, 7 i carrer 
Dr. Ferran. Mentres no es prenguen 
mesures higiènic sanitàries en 
determinades vivendes abandonades no es 
va a poder solucionar el problema.

SANIDAD
LAMBERTO 
SÁNCHEZ 
MARINA

que en els mesos de desembre i gener s'ha notat 
un augment important de panderoles en el principi 
de l'Av del Mar (entre carrer Governador i carrer 
Illots. És veuen els mencionades panderoles pel 
carrer i els pisos. Se sol·licita si és possible 
aplicar novament insecticida en el clavegueram de 
la zona.

Es duen a terme tractaments de 
desinsectació en carrer Governador el dia 
04/02/2020
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El senyor vicepresident comenta respecte d'això que de moment només es tracta
d'una memòria valorativa per  a optar  als  fons europeus a fi  de millorar  la  mobilitat  de
vianants i ciclistes. Es va a obrir un procés de participació ciutadana perquè entre tots es
puga dissenyar el projecte definitiu per a esta avinguda.

Es tracta de la remodelació de tota l'avinguda de Lledó, des de la plaça María
Agustina  fins  a  la  basílica,  amb  l'eliminació  del  carril  d'entrada  de  circulació  i  dels
estacionaments en el tram comprés entre María Agustina i el carrer Rosa María Molas, a
més de l'execució  d'una plataforma de vianants i  ciclista  per  la  part  central  del  carrer.
Respecte a la distància des de Rosa María Molas fins a la basílica del Lledó, el projecte
contempla l'ampliació de l'andana de vianants central existent i l'execució d'un carril bici,
mantenint un vial en cada sentit i eliminant els aparcaments existents.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra indica que en 25 m. de carrer hi
ha diferents tipus d'escocells. Pregunta que tipus és el que prevaldrà. S'adjunten fotos.

El senyor Parra comenta també que Cocemfe té habilitada una zona de càrrega i
descàrrega per  als  vehicles  de transport  adaptat  en el  carrer  Ciscar,  junt  a  les  seues
oficines, i moltes vegades estos vehicles aparquen damunt de la vorera, en la plaça de
Sanitat, perquè la zona de càrrega i descàrrega esta ocupada per vehicles particulars de
treballadors  de  Cocemfe.  Caldria  fer  una  major  vigilància  perquè  estes  zones
d'estacionament s'utilitzaren correctament i no s'haguera d'aparcar damunt de la vorera.
S'adjunten fotos.

Intervé  Sergio  Toledo  Llorens.  El  senyor  Toledo  fa  entrega  al  senyor
vicepresident, per al seu estudi, d'un projecte d'accessibilitat que ha preparat l'AMPA del
CP Bernat Artola per a eliminar una zona d'aparcament en el carrer Rafalafena, davant del
col·legi i crear una zona de càrrega i descàrrega.

El senyor Toledo respecte a la remodelació de l'avinguda de Lidón comenta que,
els veïns no estan contents amb eixa possible remodelació i que no veuen necessari el
canvi d'eixa zona. El senyor Toledo opina que col·locar el carril bici en eixa avinguda igual
seria possible sense haver d'eliminar vials de circulació ni realitzar massa canvis.

Intervé  Lamberto  Sánchez  Marina.  El  senyor  Sánchez  comenta  que  s'hauria
d'instal·lar una font d'aigua en la zona de jocs infantils enfront de la piscina Provincial.

Intervé  Esteban Adell  Boix.  El  senyor  Adell  amb relació  també a  la  possible
renovació de l'avinguda de Lidón, comenta que és un cas molt paregut a la reforma que va
patir l'avinguda del Mar, que al principi va tindre moltes queixes dels veïns i ara pareix s'ha
assimilat prou bé, ja que s'ha llevat prou tràfic rodat.

El senyor Adell demana al senyor president que s'informe l'associació Bulevard
Vicente Blasco Ibáñez, tan ràpidament com siga possible, dels actes i esdeveniments que
es  van  a  dur  a  terme  en  la  dita  zona  del  bulevard  durant  les  pròximes  festes  de  la
Magdalena.

Se sol·licita que es realitze un estudi sobre l'excés de velocitat  en el Bulevard
Vicente Blasco Ibáñez, sobretot en la zona de la rotonda dels Jutjats. Ja hi ha hagut algun
accident.  Veure que mesures es podrien posar en marxa per a la reducció de possible
accidents.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
cinquanta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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